



العدد : ١٦٥١
التاريخ : ٢٠٢٣ / ٤ / ٣

م / اعلان فرصة استثمارية بموجب عقد مشاركة

تعلن الشركة العامة للصناعات البتروكيمياوية احدى شركات وزارة الصناعة والمعادن عن دعوتها لكافة الجهات المتخصصة من الشركات المصنعة او المنتجة والمسجلة رسمياً داخل العراق او خارجه للمستثمرين كافة للاشتراك في الفرصة الاستثمارية في ادناه وبموجب عقد مشاركة وفق المواصفات الفنية والشروط التجارية التي يمكن الحصول عليها في مقر شركتنا في البصرة / خور الزبير مقابل مبلغ قدره (٢,٠٠٠,٠٠٠) مليوني دينار غير قابلة للرد والتي يمكن الاطلاع ايضاً على شروطها على موقع شركتنا على الانترنت www.pchem.gov.iq او موقع الوزارة www.industry.gov.iq و ان تقدم العطاءات بنلات ظروف مختومة ومثبت عليها اسم الشركة واسم المشروع ويكون الطرف الاول فني يتضمن كافة التفاصيل الفنية لانجاز المشروع والطرف الثاني تجاري والثالث يحتوي على المستمسكات المطلوبة (شهادة تأسيس الشركة مصدقة من السفارة العراقية في بلد المنشأ , التأمينات الاولى بموجب خطاب ضمان , براءة ذمة من الضرائب , وصل الاشتراك بالمشروع , الكفاءة المالية , الحسابات المالية لآخر سنتين , المشاريع المماثلة) و ان لا تقل مدة نفاذية العروض عن ثلاث اشهر وتسلم العروض في مقر الشركة / البصرة / خور الزبير وبموعد غلق ثلاثين يوم اعتباراً من تاريخ نشر الاعلان بالصحف المحلية علماً ان الشركة غير ملزمة بقبول أو طاً العطاءات ويتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاعلان .

ملاحظة:-

لا يتم فتح العروض الا بعد مضي مدة (٣٠) يوم من تاريخ نشر الاعلان وفي حالة ورود عرض او اكثر خلال المدة انفاً يتم ايقاف الاعلان لغرض دراسة وتحليل العرض او العروض المقدمة لاتخاذ التوصية بالاحالة من عدمها وفي حالة عدم الوصول الى التوصية بالاحالة يصر الى الاستمرار بالاعلان لغاية (٣٠) يوم اخرى وبنفس الالية المعتمدة في اعلاه والتي تستمر لمدة لا تزيد عن سنة تقويمية من تاريخ اول نشر يتم بعدها اعادة دراسة وتقييم الموضوع المعلن عنه .

ت	اسم الفرصة الاستثمارية	موعد الغلق	الكلفة التخمينية	التأمينات الاولية
١	تاهيل وتطوير وتشغيل خط انتاج ورق الكتابة والطباعة بطاقة ١٩٢٠٠ طن / سنة في مصنع ورق البصرة	ثلاثين يوم اعتباراً من تاريخ نشر الاعلان بالصحف المحلية	١٩٣٠٠ مليار دينار عراقي	٩٦ مليون دينار عراقي



عبدالكريم خلف جابر
المكلف بالصلاحيات المخولة
للمدير العام
ورئيس مجلس الادارة
٢٠٢٣ / ٤ /

العنوان: العراق - محافظة البصرة / خور الزبير (المقر العام)

البريد الالكتروني: scpic2khor@gmail.com / scpic1khor@yahoo.com
الموقع الالكتروني: www.pchem.gov.iq / www.pchem.industry.gov.iq

مكتب بغداد - ساحة الاندلس / عمارة الملاحة العربية / الطابق الثاني / البريد الالكتروني: Petro bag@yahoo.com



No. :
Date: 3/4/2023

Announcement of:
Investment Opportunities (under a partnership contract)

The State Company for Petrochemical Industries, one of the Ministry of Industry and Minerals companies announces an invitation to all specialized bodies of manufacturers or producers and officially registered inside or outside Iraq investors to participate in the investment opportunity below under a partnership contract in accordance with technical specifications and commercial conditions that can be obtained at our company's headquarters in Basra / Khor Al-Zubair for an amount of (2,000,000 I.D) two million Iraqi dinars, non-refundable, whose terms can also be found at our company's website www.pchem.gov.iq or the ministry's website www.industry.gov.iq. The bids should be submitted in three sealed envelopes with the name of the company and the name of the project on it. The first envelope should be technical, includes all the technical details for the completion of the project, the second envelope is commercial and the third envelope contains the required documents (the certificate of incorporation of the company certified by the Iraqi embassy in the country of origin, bid bond under a letter of guarantee, taxes clearance, project subscription receipt, financial efficiency, financial accounts for the last two years and the similar projects) and that the period of validity of the offers shall not be less than three months and shall be handed over at the company's headquarters (Basra / Khor Al-Zubair) and a closing date of thirty days from the date of publishing the advertisement in the local newspapers, bearing in mind that the company is not obligated to accept the lowest bids. Whoever wins the tender shall bear the publishing an advertising fees.

NOTE:-

Offers will be opened after (30) days from the date of publishing the advertisement. In the event that one or more offer are received during the aforementioned period, the advertisement will be stopped for the purpose of studying and analyzing the offer or offers submitted to take the recommendation to refer or not. In the event that the referral recommendation is not reached, the announcement will be continued for another (30) days, using the same mechanism approved above, which lasts for a period not exceeding one calendar year from the date of the first publication, after which the announced subject is re-study and evaluated.

#	Investment opportunities	Closing data	Estimated cost	Bid bond
1	Rehabilitation, Development and Operation of a Writing and Printing Paper Production Line with a Production Capacity (19200 tons / year) Basra Paper Factory	(30 days) thirty days from the date of publishing the advertisement in the local newspapers	19300 Billion I.D	96 Million I.D



Abdul Kareem Khalaf Jaber
In Charge of the powers vested in the
D.G
And the Chairman of the Board of Directors
/ 04 / 2023